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1. Scope 鍋靰
1-1 Scope鍋靰铍裍
This specification covers performance , tests and quality requirements for JN6 series connector

陻蹤靬辑苍腁艩艭艕荒荬荎荞苉苂芢苄譋鋨芷苩腂

腹Nomenclature 镩隼镜躦闻陀腺

No.
Description

镩隼
Drawing number

邻镩遽铔
Connector type

郚郰豠迳

1 JN8AT04NJ1 SJ108709 Receptacle(4contacts) ûÜ ìŠÞÕú (4遣)

2 JN8FT04SJ1 SJ108710 Angle Plug(4contacts) ÎþÕÿú ìŠ×Õÿ(4遣)

Designation 隽隼陀

JN8 A 艳 04 N J 艐

1-2 Applicable contact and wire 鍋靰荒莓荞荎荧譹苑鍤郼

(1) Applicable crimping contact 鍋靰袳銅荒莓荞荎荧

Contacts

ºþÞÕã
States

详閪
Contact Part No.

ºþÞÕã镩隼
Drawing number

邻镩遽铔

Applicable

Connector

鍋趇荒荬荎荞
Rell(3500pcs.)

ùÍú腩3500陻腪 ST-TMH-S-C1B-3500-(A534G) SJ038821
#18

Socket contact Solid腩100pcs.腪
鉐陻腩100陻腪 ST-TMH-S-C1B-100-(A534G) SJ038822

JN8FT04SJ1

(2) Applicable wire size  鍋靰鍤郼
Applicable wire size

鍋靰鍤郼
No.

Connector Part Number

荒荬荎荞镩隼
AWG No.

Insulation outer diameter

铭関詏象
Cable Outer Diameter

荐腛荵莋詏象
1 JN8AT04NJ1 腜 腜 腜
2 JN8FT04SJ1 #20腠#18 菓 1.3腠菓 1.8 菓 5.5腠菓 6.5

Series  荖莊腛荙

Connector type 郚郰豠迳
A:Panel mounting receptacle

腩êŠèú軦镴ûÜìŠÞÕú腅詰ì×þÚÿ腪
F: Angle plug

腩ÎþÕÿúìŠ×Õÿ腪

No. of Contacts 遣邔

Shell size 荖荆莋荔荃荙

Contact size  荒莓荞荎荧荔荃荙
J: #18 size

Contact Termination 貋郼闻陀
N: Angle through hole pin ÎþÕÿú Ûú ÍîÍú ëŠþ
S: Crimping socket 袳銅ÝÖÌã

Modification code  莂荦荂荴荀荃铔趆
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1-3 Rated current 鋨詩鍤鞬
Refer to the following table for the rated current. 

荒莓荞荎荧苌鋨詩鍤鞬苍覺镜苌鋊苨苆芷苩腂
No. of 

Contacts

遣邔

Connector Part Number

荒荬荎荞镩隼
Rated current

鋨詩鍤鞬

JN8AT04NJ1
4

JN8FT04SJ1

7A max. (per one contact)

7A裈覺腩艐遣鎖苨腪

1-4 Temperature range 蹧靰覷鍸铍裍
Connector operating temperature range shall be -40膎腠+125膎 . However, this range shall be subjected to 

application, ambient conditions.

荒荬荎荞苌蹧靰覷鍸铍裍苍-40膎腠+125膎苆芷苩腂鉁芵腁蹤靬苌闛还鉬苍蹤靬靰鍲腁諂讫鎙苉苦苨闏苭苩躖芪芠苩苌苅銍裓
苌花苆腂

2. Requirements 靶讁躖趀
In the event of conflict between the product drawing and this specification, the product drawing shall take precedence.

陻蹤靬辑苆賂腘苌邻镩遽雊苆苌諔苉醊裡躖趀芪芠苩迪趇苍賂腘苌邻镩遽雊芪靄郦芷苩腂

2-1 Structure, Configuration, Dimensions, Material, Finish 赜醢腁豠迳腁邡陀腁跞鞿腁蹤迣
Meet requirements of product drawing.   鍋靰邻镩遽雊苉苦苩腂

2-2 Appearance 詏諏
There should be no stain, no dent or crack detrimental to its functions.

譀鑜迣靌詑苈覘苪腁辝腁莏莌鎙芪苈芢花苆腂

2-3 Specifications 邫鑜

2-3-1 Dielectric withstanding voltage 量鍤袳
No breakdown or flashover when the test is carried out per testing method 3-5-1.

RL TL P 趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁覺譌苌鉬苜苅鍤袳苰裳见芵鑪觳闺鍤苌苈芢花苆腂

No. of 

Contacts

遣邔

Connector Part Number

ºè ÕÞ镩隼
Test voltage

裳见鍤袳

JN8AT04NJ1
4

JN8FT04SJ1
1500VAC

2-3-2 Insulation resistance 郢規鋯赒
It should meet the following values, when tested under 3-5-2.

3-5-2趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁覺譌苌鉬苰隞醫芷苩花苆腂

No. of 

Contacts

遣邔

Connector Part Number

ºè ÕÞ镩隼

Insulation 

resistance

郢規鋯赒
JN8AT04NJ1

4 JN8FT04SJ1
1000M莶  min.

2-3-3 Contact retention 荒莓荞荎荧闛躝韍
Contact retention shall be meet the following table, in the 3-5.3 testing.

3腼 5腼 3趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁荒莓荞荎荧闛躝韍苍覺譌苌镜苰隞醫芷苩花苆腂

Contact size
ºþÞÕãÙÏÛÿ

Contact retention
ºþÞÕã闛躝韍

#18 9.8N
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2-3-4 Contact resistance 郚遇鋯赒
Contact resistance shall meet the following values when tested under 3-5-4.

3-5-4趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁覺譌苌鉬苰隞醫芷苩花苆腂

Contact size
ºþÞÕãÙÏÛÿ

Wire size
鍤郼ÙÏÛÿ

h ‹i t i \l
辉諺

¢̀ t ¡–? t ¡st s
躎貱賣

AWG#18 30m莶  max 40m莶  max
#18

AWG#20 40m莶  max 50m莶  max

2-3-5 Contact engagement and separation force 荒莓荞荎荧酽鏼钲讎韍
All contacts shall meet the following values when tested under 3-5-5.

3-5-5趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁覺譌苌鉬苰隞醫芷苩花苆腂

Contact size
ºþÞÕãÙÏÛÿ

Test pin
âÛãëŠþ

Contact 
engagement force

酽鏼韍

Contact 
separation force

钲讎韍
#18 菓 1.2腽 0.002 7.84N max 0.59N min

2-3-6 Crimp tensile strength荎莊莓荶裸銣训鍸
Crimp tensile strength shall meet the following values when tested under 3-5-6.

RL TL U 趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁荎莊莓荶裸銣训鍸苍覺譌苌镜苰隞醫芷苩花苆腂

Contact size
ºþÞÕãÙÏÛÿ

Applicable wire size
鍋靰鍤郼ÙÏÛÿ

Crimp tensile strength
ÕùþìŠ裸銣训鍸

#18 AWG#20腠#18 58.8N min

2-3-7 Temperature cycling (Thermal shock)覷鍸荔荃荎莋躎貱
There shall be no crack on insulators when tested under 3-5-7. After final cycle, it shall meet 2-3-1.

RL TL V 趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁郢規閨苉荎莉荢荎鎙苌貇諗芪苈芢花苆腂苜芽腁跅轉荔荃荎莋轉鞹賣腁QL RL P 趀苰
隞醫芷苩花苆腂

2-3-8 Humidity 躼鍸躎貱
The connector shall meet 2-3-1 when tested under 3-5-8.

RL TL W 趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁QL RL P 趀苰隞醫芷苩花苆腂

2-3-9 Vibration 違鎮躎貱
There shall be no damage or loosened parts and no current discontinuity more than 1 s  during the test.
The connector shall meet 2-3-4 when tested under 3-5-9. 

3-5-9趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁詥閔镩苉醹辝腁苤苩苝鎙芪苈芭腁1 s裈迣苌鍤鞬苌鉦醱芪苈芢花苆腂苜芽腁躎貱賣
2-3-4趀苰隞醫芷苩花苆腂

2-3-10 Shock 迕貂躎貱
There shall be no damage or loosened parts and no current discontinuity more than 1 s  during the test.
The connector shall meet 2-3-4 when tested under 3-5-10.

3-5-10趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁詥閔镩苉醹辝腁苤苩苝鎙芪苈芭腁1 s裈迣苌鍤鞬苌鉦醱芪苈芢花苆腂苜芽腁躎貱賣
2-3-4趀苰隞醫芷苩花苆腂

2-3-11 Durability 軵隽躎貱
There shall be no damage on components when tested under 3-5-10.  It shall meet 2-3-4 and 2-3-5.

3腼 5腼 11趀苉苦苨躎貱芵芽賣腁詥閔镩苉醹辝芪苈芢花苆腂苜芽腁躎貱賣 2-3-4趀腁2-3-5趀苰隞醫芷苩花苆腂
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2-3-12 Cable clamp荐腛荵莋荎莉莓荶训鍸
Cable clamp strength shall meet the following values when tested under 3-5-12.

G PH s¡‹si l ¡? –¡fl·i –¡«¡‹t s
裸銣靶讁躖趀

G QH s›–si ›‹? –¡fl·i –¡«¡‹t s
苋芶苪靶讁躖趀

s¡‹si l ¡? ¢ ›–ǀ¡
裸銣觗轤

o¡–«i ssi bl ¡
ci sfil \ǀ¡«¡‹t

讖靥闏裊

s›–fl·¡
ãúÕ

o¡–«i ssi bl ¡
‹̀£l ¡

讖靥詰鍸
WOm R«« OM RTmÁ« 腽 RO膋

2-3-13 Salt Spray 視邅閬隶躎貱
There shall be no corrosion that will affect performance when tested under 3-5-13.  It shall meet 2-3-4 after 

the test.

3-5-13趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁荒荬荎荞苌邫鑜苰詑芷苩閅遈苌钭邶芪苈芢花苆腂苜芽腁躎貱賣腁2-3-4趀苰隞醫芷苩花苆腂

2-3-14 Water proof陨邅躎貱
There shall be no damage water inside of connector when tested under 3-5-14.  It shall meet 2-3-1 and 2-3-2 

after the test.

RL TL PS 趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁荒荬荎荞鏠閔苉邅苌遚鏼芪苈芢花苆腂苜芽腁躎貱賣 QL RL P 趀苆 QL RL Q 趀苰隞醫
芷苩花苆腂

2-3-15 Oil resistance量電躎貱
There shall be damage on components and no oil inside of connector when tested under 3-5-15

RL TL PT 趀苉苦苨躎貱芵芽躞腁郢規閨腩荓莀腪苉陣銣腁鑪醹腁誄苪鎙苌裙迭芪苈芭腁荒荬荎荞鏠閔苉電苌遚鏼
芪苈芢花苆腂

2-4 Marking 镜躦
Marking is marked to the position shown in the customer腼 use drawing. 
Plainly mark, and mark marking so as not to disappear easily.

镜躦苍鍋靰邻镩遽雊苉躦芷裊鉵苉难韄苉誎苂腁靥裕苉迁芦苈芢苦芤苉镜躦芷苩腂
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3 Quality assurance 镩躿闛还躖趀

3-1 Quality assurance tests and inspections镩躿闛还躎貱譹苑貟趸
All requirements are guaranteed by following tests and inspections.

(1) Approval tests
(2) Inspections

陻蹤靬辑苉譋鋨芷苩芷苗苄苌靶讁躖趀苍覺譌躎貱譹苑貟趸苉苦苨闛还芳苪苩腂
腩艐腪詭邫躎貱
腩艑腪韌軻貟趸

3-2 Testing conditions躎貱迳釔
Tests are executed under the following conditions unless otherwise specified.

鏁苉蹷鋨苌苈芢賀苨腁躎貱苍覺譌苌述貏苌苠苆苅赳芤腂

Temperature
覷鍸 10腠35膎

Humidity
躼鍸 30腠80%

3-3 Conformance test 詭邫躎貱
Conformance tests shall be conducted to initial item, following the order shown in the table and the requirements shall be 

passed.

辉觱镩苉苄腁覺镜苉譋鋨芷苩辇辘苉轝苁苄躎貱苰赳芢酓苄苌趀雚苉苂芢苄趇詩芵苈芯苪苎苈苧苈芢腂

G PH ? Sample 躎鞿
Receptacle ûÜìŠÞÕú Plug ìŠ×Õÿ

No. of 

Contacts

遣邔

Connector part 

number

ºèÕÞ镩隼

Contact part number

ºþÞÕã镩隼

Connector part 

number

ºèÕÞ镩隼

Contact part number

ºþÞÕã镩隼

4 JN8AT04NJ1 腜 JN8FT04SJ1 ST-TMH-S-C1B-3500-(A534G)

G QH ? Wire 蹧靰鍤郼
No. of 

Contacts

遣邔
Receptacle ûÜìŠÞÕú Plug ìŠ×Õÿ

4 腜 AWG#18腾 4 遣腩Cable outer-diameter腆菓 6腽 0.5腪

G RH ? Number of samples 躎鞿邔
Group

荏莋腛荶
s¡st ? h t ¡«s
躎貱趀雚

Number of samples

躎鞿邔
A Temperature cycling 覷鍸ÙÏÕú Rs¡t
B Humidity 躼鍸 Rs¡t ?
C Vibration 違鎮膨r⁄›ǀ¤ 迕貂 Rs¡t
D Durability 軵隽 Rs¡t ?
E Corrosion 視邅閬隶 Rs¡t
F Cable clamp ÖÍìÿúÕ×þìŠ躎貱 Rs¡t ?
G Contact retention force ºþÞÕã闛躝韍 Rs¡t
H brimp tensile strength ÕùþìŠ裸銣训鍸 POs¡t
艨 Waterproof 陨邅躎貱 Rs¡t ?
艩 Oil resistance 量電躎貱 Rs¡t
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G SH ? Test item and sequence 躎貱趀雚譹苑辇辘

3-4 Inspections 韌軻貟趸
Following inspections should be carried out in every production lot and all items should meet requirements.

邻醢莍荢荧隈苉覺镜苉譋鋨芷苩辇辘苉轝苁苄躎貱芵腁隞醫芵苈芯苪苎苈苧苈芢腂

Item
趀雚

Requirement
靶讁躖趀

Procedure
躎貱闻陀

Sample (Qty)
Ù þìŠú邔

Appearance
詏諏 腜 A.Q.L 1%

Dimension
邡陀

2-1, 2-2
腜 1 / lot

Withstanding voltage
量鍤袳 2-3-1 3-5-1 5 / lot

Insulation resistance
郢規鋯赒 2-3-2 3-5-2 5 / lot

3-4-1 Sample 荔莓荶莋
Samples shall be picked up per ANSI/ASQC, Z1.4. 

The numbers of samples shall be as specified in the above table. (N pieces of samples picked up per A.Q.L. 

1% shall be visually inspected, and five of them shall test dielectric withstanding voltage and insulation 

resistance.)

艠艭色艨腞艠色艰艢艹艐腄艓腩鏁闊邅辀腆色腼 艒腪苉苦苨荔莓荶莋苰銊软芵腁荔莓荶莋邔苍迣镜苉苄譋鋨芷苩腂腩貟趸苍莍荢荧
芩苧艠腄艰腄艫艐膓苉苄荔莓荶莋苰芎賂軦苨软芵苄詏諏貟趸苰芵腁芻苌銆苌艔賂軦苨软芵苄量鍤袳譹苑郢規鋯赒貟趸苰
芷苩腂腪

3-4-2 Certificate 韇镩还
1 certificate is attached on every lot for shipping.

邻镩鑛鏼苆鎯躞苉软觗莍荢荧隈苉艐閔鍙镴芷苩腂

Item 躎貱趀雚
Test

醪鋨趀雚
Initial 辉諺

Temperature 
cycle

覷鍸ÙÏÕú

Humidity

躼鍸
Vibration

違鎮
Shock

迕貂
Durability

軵隽
Salt Spray

視邅閬隶

Appearance
詏諏

艠艡艢艣艤 艠 艡 艢 艢 艣 艤

Contact Insertion and 
Extraction force
ºþÞÕã酽钲韍

艠艡艢艣艤 艠 艡 艢 艣 艤

Contact resistance
郚遇鋯赒

艠艡艢艣艤 艠 艡 艢 艢 艣 艤

Insulation Resistance
郢規鋯赒

艠艡艢艣艤 艠 艡 艢 艣 艤

D.W.V.
量鍤袳

艠艡艢艣艤 艠 艡 艢 艣 艤

Cable clamp
ÖÍìÿúÕ×þìŠ躎貱

艥

Contact Retention
荒莓荞荎荧闛躝韍

艦

Crimp tensile strength
荎莊莓荶裸銣训鍸

艧

Waterproof
陨邅躎貱

艨 艠 艡

Oil resistance
量電躎貱

艩

Intermittent 
discontinuity
轵鉦

艢 艢
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3-5 Test procedure 躎貱闻陀

3-5-1 Dielectric withstanding voltage 量鍤袳
Apply voltage per 2-3-1 between closest contacts, and between shell and the closet contact for one minute at 

the increase rate of 500 V per second.

跅苠诟郚芵芽荒莓荞荎荧諔譹苑荖荆莋苉跅苠诟郚芵芽荒莓荞荎荧苆荖荆莋諔苉2-3-1趀苌鉬苌鍤袳苰艐閪諔裳见芷苩腂辮腁
鍤袳苍譋鋨鍤袳苜苅隈镢雱 500V苌誄趇苅迣辸芳芹苩腂

3-5-2 Insulation resistance 郢規鋯赒
Apply 500ucb between closest contacts and between contact and shell, and measure its insulation resistance.

跅苠诟郚芵芽荒莓荞荎荧諔譹苑荖荆莋苉跅苠诟郚芵芽荒莓荞荎荧苆荖荆莋諔苰 TOOucb苉苄醪鋨芷苩腂

3-5-3 Contact retention 荒莓荞荎荧闛躝韍
Apply load in axial direction of the contact as shown in 2-3-3.

荒莓荞荎荧苌躲闻購苉 QL RL R 趀苌觗轤苰裳见芷苩腂

3-5-4 Contact resistance 郚遇鋯赒
Contact resistance shall be measured on mated connector specified in 2-3-4 by drop voltage shown in Fig 1.

蹧靰迳釔苆鎯芶闻陀苉鯆趇芵芽荒荬荎荞苌郚遇鋯赒苰醪鋨芷苩腂遽 P 苉躦芷觓辊苰鍤袳赾覺陀苉苄醪鋨芷苩腂

Fig.1

3-5-5 Contact engagement and separation force 荒莓荞荎荧酽鏼钲讎韍
Contact engagement and separation force of test pin into/from socket contact shall be measured.

QL RL T 趀苌荥荘荧荳莓苉苄荜荐荢荧荒莓荞荎荧苌酽鏼钲讎韍苰醪鋨芷苩腂

3-5-6 Crimp tensile strength荎莊莓荶裸銣训鍸
Measure the strength in the crimp part, to which the wire (1-2) is sealed.

荒莓荞荎荧苉 PL Q 趀苌鍤郼苰鍋靰袳銅赈误苅荎莊莓荶芵芽荒莓荞荎荧苌荎莊莓荶閔苌裸銣训鍸苰醪鋨芷苩腂
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3-5-7 Temperature cycling (Thermal shock) 覷鍸荔荃荎莋躎貱
Mate the connectors properly, and execute the test for 5 cycles.

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荒荬荎荞苰覺镜苉躦芵芽荔荃荎莋苰艐荔荃荎莋苆芵腁艔荔荃荎莋赳芤腂

Sequence

辇 辘
Temperature

覷鍸
Count time 

躞 諔

1 - 40膎 30 minute

30閪

2
Room temperature

迭覷
Within 5 minute

T 閪裈鏠

3 + 125膎 30 minute

30閪

4
Room temperature

迭覷
Within 5 minute

T 閪裈鏠

3-5-8 Humidity 躼鍸躎貱
Mated connectors shall be exposed in the humidity chamber of 95腽 3% R.H. at 71腽 2膎 for 14days.  

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荒荬荎荞苰覷鍸 VP腽 Q膎腃醊野躼鍸 XT腽 R膓苌述貏苅 PS 鏺諔闺鉵芷苩腂

3-5-9 Vibration 違鎮躎貱
With plug mated with fixed receptacle jig, conduct vibration test shown below.  During test, electrical 

discontinuity shall be checked on contacts connected serially with 100 mA.

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荒荬荎荞苰覺譌述貏苉苄違鎮芷苩腂辮腁躎貱銆荒莓荞荎荧苰荖莊腛荙苉郚醱芵腁
艣艢艐艏艏芍艠苌鍤鞬苰鞬芵腁鍤鞬苌鉦醱苰詭鑆芷苩腂

Amplitude 酓違閝 腆 1.52mm or 98m / s
2
 peak

Frequency 軼鑧邔 腆 10 ~ 500 ~ 10 Hz

Duration 躞諔 腆1 cycle 15 minutes, 3 hours for each axis (3axes), 9 hours in total

3-5-10 Shock 迕貂躎貱
With plug mated with fixed receptacle jig, conduct the following shock test. Test samples shall be dropped at 

the height with deceleration of 490m/s
2.  

During test, electrical discontinuity shall be checked on contacts 

connected in series with 100 mA.

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荒荬荎荞苰鞎覺躮迕貂苉苦苨艓艘艏芍腞芓Q 苌貸醬鍸芪鎾苧苪苩趂芳芩苧轜閪苈躿

韊苰镴芯苄鞎覺芳芹苩腂辮腁躎貱銆荒莓荞荎荧苰荖莊腛荙苉郚醱芵腁艣艢艐艏艏芍艠苌鍤鞬苰鞬芵腁鍤鞬苌鉦
醱苰詭鑆芷苩腂

Acceleration 见醬鍸 腆490m/s
2

Duration 跬靰躞諔 腆 11 ms

Wave form Half 鑧豠 腆 sine curve 

Number of drops 觱邔 腆3 times per axis, for 3 axes, Total 9 drops 3 躲 詥 3 觱腩豶 9 觱腪

3-5-11 Durability 軵隽躎貱
Mate and unmate specimens for 100 cycles at a rate of less than 600 cycles per hour.

艐艏艏觱苌鯆趇鞣鉅苰赳芤腂鉁芵腁艐躞諔苉艕艏艏觱裈覺苌誄趇苅赳芤腂
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3-5-12 Cable clamp 荐腛荵莋荎莉莓荶躎貱
Axial load shall be applied to connector assembled in a manner same as the actual use condition in the direction 

of Fig2.

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荶莉荏苌荐腛荵莋苉遽 2 苉躦芷闻購苖觗轤苰见芦苩腂

Cable tensile
腹荐腛荵莋裸銣训鍸腺

Cable torsion
腹荐腛荵莋苋芶苪训鍸腺

Fig2

3-5-13 Corrosion 視邅閬隶
Mated connectors shall be subjected to the following salt spray test.  After the test, test samples shall be 

washed with tap water, and shall be left at the dry furnace of 38腽 3膎 heated wind for 24 hours.

Salt concentration 視邅鑚鍸 : 5%

Chamber temperature 躎貱醅覷鍸 : 35 膎
Duration 躎貱躞諔 : 48 hours

3-5-14 Water-proof陨邅躎貱
The connectors assembled in a manner same as the actual use condition shall be carried out according to the 

tests of IP-67 in IEC 529. However, receptacle and the connection side of plug shall be the suitable waterproof 

structure.

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荒荬荎荞苰艨艤艢 艔艑艘苉苦苩艨良腼 艕艖苌荥荘荧苰赳芤腂鉁芵腁莌荚荶荞荎莋
譹苑荶莉荏苌鑺郼醤苍鍋鎖苈陨邅辈鞝苰蹻芷腂

3-5-15 Oil resistance量電躎貱
The connectors mated in same manner as the actual use condition shall be immersed in cutting oil for 500 hour.

蹧靰迳釔苉酧苝鞧苄苧苪芽荒荬荎荞苰躎貱躡误苉軦苨镴芯芽迳釔苉苄腁郘跭電苌銆苖艔艏艏躞諔迭覷闺鉵芷苩腂

4. Packing 闯醕譹苑趫闯
When packing the connector, make certain that the products would not be damaged. 

The product name, its quantity and other necessities should be written outside the box. 

闯醕譹苑趫闯苍腁邻镩苌镩躿苉蹸迡苰鞈芳苈芢闻陀苉苄赳芢腁镋靶苉覞芶镩隼腁邔韊鎙苰镜躦芷苩腂

Tensile

Torque


